
                                                                                        

 

 

PROCES   VERBAL 
 

 

 

Încheiat azi 26.04.2018 cu ocazia sedinţei ordinare a Consiliului Local 

Victoria. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela– Buna ziua ! Cu permisiunea dumneavoastră 

vom începe ședința ordinară de astăzi.  

Ședința ordinară a fost convocată prin Dispoziția nr.175/18.04.2018 iar anunțul 

privind organizarea ședinței a fost publicat pe site-ul primăriei : 

http//www.primaria.victoria.ro. 

La ședința Consiliului Local din totalul de 15 consilieri în funcție, sunt prezenți 

13 consilieri, lipseste motivat dl. consilier Smădu Octavian,  

La ședința Consiliului Local de astăzi mai sunt prezenți dl. Molnar Sorin al 

cărui mandat urmează să înceteze și dl. Ciceu Constantin Adrian al cărui mandat 

urmează să fie validat. 

Conform regulamentului de organizare şi funcţionare a consiliului local şi art 

46 din  Legea 215/2001 :   

Nu poate lua parte la deliberare şi la adoptarea hotărârilor consilierul local 

care, fie personal, fie prin soţ, soţie, afini sau rude până la gradul al patrulea inclusiv, 

are un interes patrimonial în problema supusă dezbaterilor consiliului local, cu 

excepţia situaţiilor prevăzute la art. 57 alin.(4^1) şi art.101 alin.(3^1). 

Conform art. 75 din Legea 393/2004 privind statutul alesilor locali: 

Aleşii locali au un interes personal într-o anumită problema, dacă au posibilitatea să 

anticipeze ca o decizie a autorităţii publice din care fac parte ar putea prezenta un 

beneficiu sau un dezavantaj pentru sine sau pentru: 

a) soţ, soţie, rude sau afini până la gradul al doilea inclusiv; 

    b) orice persoana fizica sau juridica cu care au o relaţie de angajament, indiferent 

de natura acestuia; 

    c) o societate comercială la care deţin calitatea de asociat unic, funcţia de 

administrator sau de la care obţin venituri; 

    d) o alta autoritate din care fac parte; 

    e) orice persoana fizica sau juridica, alta decât autoritatea din care fac parte, care a 

făcut o plata către aceştia sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestora; 

    f) o asociaţie sau fundaţie din care fac parte. 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – Conform regulamentului de organizare şi 

funcţionare a consiliului local vă rog să faceți propuneri pentru președintele de 

ședință a lunii aprilie. 

D-na Bratu Cristina – o propun pe d-na Nițu Monica 
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Vă rog să votați. 

 Se aprobă cu 12  voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere. 

D-na consilier Nițu Monica- Bună seara ! Declar ședința deschisă și supun 

aprobării dumneavoastră :  

- procesul verbal din_29.03.2018 

Vă rog să votați. 

 Se aprobă cu 12 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 

 

D-na consilier Nițu Monica– supune spre aprobare suplimentarea  ordinii de zi 

cu proiectele de hotărâri nr.16,17 și 18: 

Vă rog să votați. 

 Se aprobă cu 12 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 
 

D-na consilier Nițu Monica– supune spre aprobare ordinea de zi: 
 

Vă rog să votați. 

Se aprobă cu 12 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 

 

Se trece la punctul I al ordinii de zii – ÎNTREBĂRI ȘI INTERPELĂRI 

 

D-na consilier Saftiuc Adriana – vreau să supun atenției o problemă 

referitoare la d-na Tureac, care mi-a povestit că a fost indisponibilizată. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – doresc să vă spun că este o problemă pe 

care nu o poate rezolva consiliul local, dânsa a fost angajată pe perioadă determinată, 

noi am făcut adresa la DSP pentru posibilitatea de finanțare a încă unui post, a avut 

tot sprijinul nostru și din păcate rezolvarea nu stă in puterea noastră. În organigramă 

mai există un post vacant iar dacă DSP-ul ne anunță că mai poate fi finanțat acest 

post doamna Tureac  poate să participe la concurs. 

D-na consilier Saftiuc Adriana – asta spunea, că ar fi și al doilea post aprobat 

dar că nu este acceptată. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – nu acesta este adevărul, dimpotrivă are tot 

sprijinul nostru, dar postul nu este finanțat. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – doamna a primit și un răspuns motivat dar 

in continuare își susține același punct de vedere. 

D-na consilier Saftiuc Adriana – și o problemă legată de consiliul local, am 

participat la o sedintă a Consiliului de administrație la Liceul ”I.C.Drăgușanu”, 

profesorii care fac naveta sunt extrem de supărați că nu s-a aprobat decontarea 

navetei. Eu am susținut că nu s-au prevăzut bani în buget pentru acest an, că acești 

bani veneau de la bugetul de stat , din cote de tva și impozitul pe salarii. Dar sunt 

destul de supărați, s-au adresat d-nei Mara care este liderul de sindicat la  nivel de 

județ. 

A doua problemă este referitoare la parcare, sunt extrem de nemulțumiți că 

peste tot se fac parcări, dar în curtea școlii parcarea lasă de dorit, la poarta școlii nu s-

a curațat zăpada în iarnă, în curtea școlii nu s-a curățat și atunci l-am întrebat pe dl. 

Ivan care mi-a spus că ar fi trebuit să solicite pentru că este incinta unei instituții, 

dânși ar fi trebuit să solicite. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – legat de navetă, liceul ne-au comunicat că 

au sumele cuprinse în buget la colegiul este același lucru, probabil că in ședinta 

următoare se va initia proiect de hotărâre. 



In ceea ce priveste parcarea, asupra parcării din exterior s-a intervenit și 

parcarea a fost reparată, legat de parcarea interioară, acolo ține de curtea proprie, au 

administrator și dacă la liceu ne-au mai solicitat pentru diverse acțiuni la colegiu nu 

am avut solicitări, ei iși întrețin curtea proprie, dar dacă vom fi solicitați putem să-i 

ajutăm. 

Dl. Consilier Băiulescu Cristian – lucrez la spital în Făgăraș și au un ajutor 

fantastic de la primăria Făgăraș, școala noastră prea puțin, clădirea școlilor aparține 

primăriei sau școlilor ? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – clădirile sunt ale orașului și sunt 

administrate de școli, consiliul local este cel care reprezintă orașul, nu primăria și 

consiliul local este cel care aprobă reparații, investiții și orice alte legate de 

intreținere. 

Dl. consilier Băiulescu Cristian –vreau să vă spun că de când a venit noul 

primar în Făgăraș, se ocupă extraordinar de mult de spital, nu știu de școli dar de 

spital foarte mult, clădirea spitalului este a lui, curtea este a lui și oameni de la 

primărie se ocupă, pe ce pune mâna se vede. Haideți să facem și noi același lucru, 

dacă școlile aparțin de primărie, curtea aparține tot de primărie, că nu se poate ca 

administratorul să curețe o curte de 3000 mp. 

D-na viceprimar Bratu Cristina –probabil că la aprobarea bugetului nu ați 

fost prezent deoarece tocmai am prezentat că s-a semnat un proiect de 700 mii lei, 

pentru amenajare curte liceu, avem proiect pe care-l depunem acum pentru școala 

generală. De la buget au primit sume pe care nu i-au primit in anii anteriori, au fost 

250 mii lei alocați școlilor, e clar că este nevoie de sume mai mari, la liceu avem 

proiect de 800 mii lei. 

Dl. consilier Băiulescu Cristian – foarte bine, așa cum în altă parte se poate aș 

vrea să văd și la noi, eu am fost director la spitalul de aici, ei bine cu un administrator 

și fără electrician nu puteam face aproape nimic, deci trebuie ajutor neapărat. În 

primării s-au făcut angajări dar in școli și spitale nu s-au putut face angajări, au fost 

dați oameni afară deci trebuie să vadă primăria cum poate să ajute mai mult școlile și  

spitalul. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – există și a existat preocupare pentru aceste 

instituții, am fost cu proiectantul la ei, s-au purtat discuții, nu cred că pot spune că nu 

ne-am implicat. 

Dl. consilier Băiulescu Cristian- mulțumesc, așa și trebuie. Și un alt aspect, un 

profesor care creează viitorul țării, după ce că au și salariile pe care le au să nu le 

decontezi naveta… 

D-na viceprimar Bratu Cristina- povestea cu naveta a fost interpretată in sensul că 

este o prevedere legală care spune că atunci când nu ai locuință poți să le decontezi, 

noi avem locuințe, mereu am comunicat că avem locuințe pe care le putem pune la 

dispoziție și în consiliu așa s-a inopinat că le putem pune la dispoziție. 

Dl. consilier Lup Alexandru – nu este obligatoriu să decontăm. 

Dl. consilier Băiulescu Cristian –estre obligatoriu să le dai tuturor dar celor 

care creează viitorul acestei țări nu este obligatoriu, nu poate cineva care are o 

familie, are șoție, copil, are o casă undeva, să muți omul să vină la un apartament, nu 

este o soluție. 

Dl. consilier Urdea Gheorghe – până anul acesta salariile și naveta veneau de 

la ANAF, din cote defalcate, acum salariile au trecut pe inspectorat, pe consiile locale 

au rămas doar cheltuieli de întreținere a clădirilor care sunt ale noastre și date în 



administrare școlilor. Dacă aprobăm vom suporta din taxe și impozite, ei când au 

trecut cu salariile probabil trebuiau să ia toate cheltuielile referitoare la personal. 

D-na consilier Nițu Monica- mulțumesc, alte intrebări ? 

D-na consilier Pasere Alexandrina – doresc să vă aduc la cunoștință că 

modul de utilizare a terenului sintetic reprezintă o problemă pentru copii care solicită 

închirierea terenului la sfârșitul săptămânii. Nu știu cine stabilește normele. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – clubul are dat în administrare terenul iar 

directorul și consiliul de administrație stabilesc regulamentul. 

D-na consilier Pasere Alexandrina – vreau să vă spun că sâmbăta și duminica 

nu există nimeni acolo, au fost copii și au vrut să închirieze, nu au găsit pe nimeni, l-

au sunat pe dl. Condor acasă, acesta le-a vorbit cu amenințări cum își permit să sune 

și atunci l-am abordat pe dl. Popa care mi-a spus că de 6 luni există o excepție, dacă 

mai sunt câteva excepții intrăm in iarnă. M-a trimis și la un teren nr.2 dacă vor copii 

să joace, ăsta nu cred că este un răspuns de director. 

D-na viceprimar Bratu Cristina –această problemă ține mai mult de consiliul 

de administrație. 

Dl. consilier Badea Costică- mi-a spus și mie și o să propun să lase o persoană 

sâmbăta și duminica și să se dea liber luni și marți. 

D-na consilier Pasere Alexandrina –sigur că dl. Condor a spus că nu este 

plătit dar aceasta nu este problema copiilor. 

Dl. consilier Urdea Gheorghe – copii trebuie supravegheați. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – copii nu vor să joace de luni până vineri ci 

sâmbăta și duminica, programul ar trebui să fie flexibil. 

D-na consilier Pasere Alexandrina –mai am o intrebare, vă rog să verificați 

există un nr. de înregistrare 1166 din 23.01.2018 este o cerere formulată către dl. 

primar de dl. Bucureasa Ovidiu care locuiește pe str. Gării nr.28, a solicitat montarea 

unui bec pe stâlp, pentru că pe strada unde stă  nu este luminată, au trei fete, in 

plasament, fac naveta la Sibiu și drumul este accesibil doar când nu plouă, iar când 

plouă copii merg cu pungi pe incălțăminte.Poate că și o mașină de pietriș este bună 

acolo, eu am luat legătura cu dl. Arganesciuc, dar o dată a fost zăpada mare, o dată s-

au montat beculetele iar acum mi-a spus ceva de genul că nu merge telescopul. Dl. 

plătește impozite și taxe aici. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- mai intâi trebuie să vă spun istoricul acelei 

construcții, deci pe domeniul CFR-ului a fost o magazie pe care dl. Bucureasa a 

cumpărat-o, este in aceeași situație cu d-na Monica, din păcate nu apare ca și stradă, 

ca și proprietate și noi nu putem intervenii pe terenul CFR-ului.  

Noi ca să reparam drumul trebuie să intrăm pe proprietatea CFR-ului, ca și  

pentru turnul de apă, noi nu putem interveni pe proprietatea nimănui, nici să facem 

investiții pentru că vine curtea de conturi și spune că trebuie să fi proprietar, trebuie 

aprobare în consiliu local, spuneți numai o basculă de pietriș, ori aceea basculă  costă. 

Apare ca și domiciliu dar nu este inregistrată în domeniul public. 

D-na consilier Monica Nițu – știți ce este diferit ? că exact platoul acela de la 

Ucea de Jos, din fața Gării, este același domeniu al căii ferate iar primăria din Ucea a 

reușit să-l asfalteze, cunosc situația dar nu am intervenit ca să nu se considere că am 

un interes direct. 

D-na viceprimar Bratu Cristina –am discutat la ADPP și nu putem interveni 

pe terenul CFR-ului, noi strazile le avem in CF și  când facem program de investiții și 



proiect mergem cu CF-ul, se dă certificat de urbanism și autorizație și se face 

lucrarea. 

D-na consilier Monica Nițu – iarna se putea deszăpezi că are trei copii care 

merg la școală. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – acum de deszăpezit se poate interveni dar 

să faci investiții nu se poate, un bec se poate monta. E aceeași situație ca și pentru str. 

Fermei unde s-a dat denumire ca să-și facă domiciliu o persoană, dar nu poți să le faci 

infrastructură. 

Dl. consilier Badea Costică – ridic două probleme concrete, parcarea 

autobuzelor, pentru muncitorii care fac naveta, sunt parcate chiar in intersecție și nu 

există vizibilitate. Iar a doua problemă, multe portiuni din trotuare, cum ar fi pe str. 

Tineretului, sunt gropi, trotuarul este lăsat.  

D-na viceprimar Bratu Cristina- legat de str.Tineretului, am făcut adresă la 

firma care a executat lucrarea și susține că  mașini ale Virometului au intrat pe acolo 

și au stricat trotuarul, i-am făcut adresă o să remedieze dar susține că nu din cauza 

procedurilor de lucru sau a condițiilor meteo s-a stricat ci din cauza utilajelor grele 

care au trecut pe acolo. 

Dl. consilier Badea Costică –se ridică containerul de gunoi. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- legat de parcarea autobuzelor noi i-am 

directionat acolo pentru că in oras nu avem loc de parcări pentru autobuze. 

Dl. consilier Badea Costică-sugerez să fie parcate pe str. Muncii in fata la SC 

Glass Art. 

D-na viceprimar Bratu Cristina-se poate reanaliza. 

Dl. consilier Stanea Daniel – referitor la cheltuirea banilor publici, pe str. 

Chimiștilor, reabilitare trotuare, accesul la garaje s-a făcut din bani publici sau din 

banii proprietarilor ? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – din câte știu dumneavoastră faceti parte 

din comisia tehnică, ați văzut proiectul și in proiect erau prevăzute și intrările la acele 

garaje, așa a fost proiectul, așa l-ați aprobat in consiliu asa s-a executat. 

Dl. consilier Stanea Daniel –am aprobat accesul dar nu până în garaj. 

D-na viceprimar Bratu Cristina–conform proiectului, pe care l-ati aprobat și 

pentru care nu ați avut niciun fel de observație în comisia tehnică,  s-a executat și noi 

am obiectat dar s-a spus că așa este proiectul, așa s-a dat autorizatie și nu mai avem 

ce să schimbăm. 

Dl. consilier Lup Alexandru – și eu vreau să fac o scurtă observație in calitate 

de membru al comisiei de urbanism, am văzut că ploriferează acum prin oraș, este la 

modă ca fiecare să-și facă o parcare pe sub fereastra, vreau să vă spun că este fără 

precedent ce se întâmplă în ultimii ani, nu s-au mai intamplat, pe vremuri chiar 

regulile urbanistice erau stricte, nu știu de ce îngăduiți asemenea comportamente, 

pentru că cetățenii o să incalce aceste reguli tot mai mult. Cheltuim bani pentru 

parcări, există și un proiect pentru parcări. 

D-na viceprimar Bratu Cristina-eu sunt împotrivă și orice solicitare a venit 

pe amenajare în consiliu local, dacă dvs. dați aprobare atunci oamenii își pot amenaja, 

sper să nu dati aprobare, biroul nu dă aprobări, orice solicitare intră in consiliul local. 

Dl. consilier Tabacu Traian – dacă s-au luat măsuri de ceea ce s-a discutat în 

comisia de circulație ? ce s-a propus nu s-a făcut, exemplu str. Pieții cu Albota. 

D-na viceprimar Bratu Cristina-noi intervenim in momentul in care avem 

sume cuprinse pentru marcaje deoarece nu vine nimeni doar pentru o intersecție, legat 



de semne am incercat să găsim semne interzis pe trotuar, am găsit permis pe trotuar 

,politia ne cere să punem semne interzis pe trotuar. 

Dl. consilier Tabacu Traian – mai am o intrebare pentru firma de pază, de la 

ora 18 nu mai avem pază in oraș, există posibilitatea să se facă Poliție locală, asta este 

intrebarea. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- atata timp cât există bani la buget și există 

hotărâre de consiliu local se poate face și Poliție locală, din punctul nostru de vedere 

costurile sunt foarte mari, salariile intră și ele pe o grilă, nu se poate da minimul pe 

economie. 

D-na consilier Saftiuc Adriana – am văzut că s-au adus containere noi, am 

crezut că se va strânge selectiv. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- din păcate, ne-am propus să facem o 

campanie mai susținută, o să incepem să facem o campanie in acest sens. 

 

Se trece la punctul II al ordinii de zii – PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

 

Proiect de Hotărâre nr.1- cu privire la încetarea  mandatului de  consilier local  al 

Orașului Victoria a domnului MOLNAR SORIN și  vacantarea  mandatului de  consilier local 
 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 59 

 
Proiect de Hotărâre nr.2 - Cu privire la validarea mandatului de consilier local al Oraşului 
Victoria  a domnului Ciceu Constantin -Adrian 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Secretar Tocoaie Gabriela -  Având în vedere încetarea mandatului de 

consilier local al dl. Molnar Sorin și rămânerea postului vacant, acesta poate fi ocupat 

de către supleanți, în ordinea în care sunt înscriși pe liste, dacă până la ocuparea 

postului vacant, partidul politic pe lista cărora au candidat supleanții, confirmă în 

scris, că fac parte din partidul politic respectiv. 

Prin adresa  nr. 52/16.04.2018, înregistrată la Primaria Victoria  cu nr. 

7205/26.04.2018  Partidului Național Liberal a confirmat faptul ca dl. CICEU 

CONSTANTIN-ADRIAN este membu al Partidului Național Liberal  și are sprijinul 

politic al acestuia. 

Având în vedere prevederile  art. 31 din Legii 215/26.06.2001  administratiei 

publice locale, invit comisia de validare a mandatelor compusă conform HCL 

nr.1/2016 din dl. consilier Urdea Gheorghe – președinte, dl. consilier Tabacu Traian – 

secretar  și dl. consilier Ivan Nicolae Adrian– membru,  pentru a  examinarea 

dosarului dl. Ciceu Constantin Adrian  și a se exprima asupra legalității alegerii în 

funcția de consilier al Consiliului Local al Or. Victoria. 



Dl. consilier Urdea Gheorghe – astăzi în data de 26.04.2018 comisia de 

validare aleasă de Consiliul Local Or. Victoria prin HCL  nr.1/24.06.2016, în 

conformitate cu art.31  din Legii 215/26.06.2001  administratiei publice locale 

confirmă legalitatea alegerii dl. Ciceu Constantin-Adrian  în calitate de consilier local 

al Consiliului Local al Or. Victoria. 

Comisia constată că au fost respectate dispozițiile legale și că nu sunt cazuri de 

incompatibilitate, fapt pentru care a hotărât să propună validarea dl. Ciceu 

Constantin-Adrian, drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – având în vedere avizul pozitiv al comisiei 

de validare supunem la vot, validarea sau invalidarea mandatului de  consilier local. 

Validarea sau invalidarea se face cu votul deschis al majoritatii consilierilor prezenți 

la sedinta ( art.31 din 215/2001). Persoana al cărei mandat este supus validării nu 

participă la vot. 

 

Nemaifiind discuții se supune spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local  nr.60 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – urmează depunerea jurământului care se va 

desfășura după următoarea procedură :  o să  dau citire jurământului iar dl. Ciceu 

Constantin Adrian cu mâna pe Constituție și Biblie o să sună ”Jur”. 

Dl. Ciceu Constantin Adrian vă invit să depuneți jurământul:  

”Jur, să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea ce 

stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor Orașului Victoria, județul 

Brașov, așa să-mi ajute Dumnezeu” 

Dl. Ciceu Constantin Adrian – Jur. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – d-na  președinte de ședință este invitată să 

semneze jurământul alături de dl. consilier Ciceu Constantin Adrian. 

 
Proiect de Hotărâre nr.3- Cu privire la modificarea componenţei comisiei nr.1 prevăzută în 
Anexa 1 la HCL 6/24.06.2016 completată și modificată prin  HCL nr.7/28.07.2016 și HCL 
nr.15/23.02.2017. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

D-na consilier Nițu Monica – vă rog să faceți propuneri pentru completarea 

comisier nr.1, cu funcția de secretar. 

D-na  consilier Saftiuc Adriana – il propun pe dl. consilier Ciceu Constantin 

Adrian 

D-na consilier Nițu Monica – se supune la vot și se votează in unanimitate. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 61 
 

Proiect de Hotărâre nr.4  - Privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru 

anul 2019 

 



Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

Dl. consilier Lup Alexandru – dacă citim cu atenție o să vedem că 

modificarea taxelor îi afectează tot pe cei nevoiași, de exemplu  taxa loc de veci era 

20 lei și acum se propune 50 lei. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – este o eroare de scriere care a observat-o și 

d-na consiliel Saftiuc Adriana și care s-a remediat, creșterea aplicată este doar cu 

indicele de inflație, la nivelul anului 2018 este de 50 lei și cu aplicarea indicelui de 

inflatie este 51 lei.  

Deoarece anul acesta indicele de inflație este pozitiv, conform codului fiscal 

suntem obligați să majorăm impozitele cu indicele de inflație de 1,34% impozitele. 

Au fost majorate doar cu această valoare restul rămânând la nivelul anului 2018, dacă 

se consideră că trebuie modificate impozitele și taxele pentru anul 2019 se poate 

reveni până la sfârșitul anului. 

Dl. consilier Lup Alexandru – eu vă spun că nu pot să votez așa ceva, o dată 

se spune taxă loc de veci, apoi taxă intreținere cimitir, a fost 20 lei, acum 40 lei deci 

100% majorate, dacă adun reiese 100 de lei pe an, prea mare nu se fac majorări la 

asemenea taxe. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – dar locul de veci nu se plătește în fiecare 

an doar când se alocă, taxa de întreținere este anuală. 

Dl. consilier Lup Alexandru – dacă mai dau o pagină observ că la vechiculele 

lente sunt aceleași taxe de ani de zile, în timp ce agenții economici au mărit prețurile 

și lucrează pe profit, escavator, buldozer, etc. Sunt tot de profil și vine un cetățean 

care are un loc in cimitir și plătește peste 100% și aici nimic. 

La garajele de lemn la fel, aceeași situație oamenii mai nevoiași au garaje de 

lemn provizorii, pot fi sparte, nu are nimeni grija lor, nu avem nicio poliție dar taxele 

le mărim, faceți verificări, eu la Ucea pe 18 ari de teren și construcție plătesc mai 

puțin decît pe garajul de lemn. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – vreau să vă spun că nu putem pleca cu 

ideea că am majorat 100%, îmi pare rău că nu este Cristina Popaiov ca să vă dea 

explicații și să facă calcule. Noi suntem obligați de lege să majorăm cu indicele de 

inflație, ele nu au fost majorate 100% ci doar cu indicele de inflație, într-adevăr la 

taxa de veci a apărut o eroare, puteți veni să faceți amendament. 

Dl. consilier Lup Alexandru –de ce vreți să le aprobăm noi dacă așa trebuie 

să le majorați? 

D-na viceprimar Bratu Cristina- noi venim și propunem in baza legii, 

consiliul local aprobă. 

Dl. consilier Lup Alexandru –eu nu sunt de acord. 

Dl. consilier Badea Costică –ca să nu fie discuții și interpretări eu propun ca 

majorarea să fie doar cu indicele de inflație, ca să trecem peste greșeli, să știm dacă 

este real sau nu, pentru că în anumite cazuri și eu m-am documentat și până la urmă a 

fost cum ați spus dvs. 

D-na consilier Saftiuc Adriana – legat de taxa pe vechicule lente. 

Dl. consilier Miclea Ioan – acestea sunt calculate după capacitatea cilindrică, 

conform legii. 

Dl. consilier Urdea Gheorghe – noi am aprobat taxe și impozite locale pe 

anul 2018, putem urmări cum se derulează încasările până la sfârșitul anului, să 

vedem unde sunt punctele fierbinți și unde ar merge modificate, acum  se cere să 



abrobăm majorarea cu indicele de inflație pentru că termenul este 30 aprilie, dar 

putem reveni in toamnă înainte de-a proiecta bugetul pe 2019 pentru reanalizarea 

taxelor. 

D-na consilier Nițu Monică – supunem la vot amendamentul propus de dl. 

consilier. 

Si se votează cu 12 pentru,  niciunu împotrivă, 2 abțineri. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre cu 

amendamentul formulat și se adoptă  cu 12 voturi pentru, niciunul împotrivă, 2 

abţineri, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 62 

 
Proiect de Hotărâre nr.5- cu privire la aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de comodat nr.1654/10RC/27.02.2012 cu privire  la modificarea şi completarea, 
anexei privind bunurile aparţinând domeniului public al orașului Victoria date în 
administrare - folosinţă gratuită necesare desfăşurării procesului de învătământ la Liceul 
Teoretic ”I.C.Drăguşanu”  Victoria, ca urmare a reevaluării. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 14 

voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.63 

Proiect de Hotărâre nr.6 - cu privire la aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de comodat nr.1655/11RC/27.02.2012 cu privire  la modificarea şi completarea, 
anexei privind bunurile aparţinând domeniului public al orașului Victoria date în 
administrare - folosinţă gratuită necesare desfăşurării procesului de învătământ la Colegiul 
Tehnic „Dr.Alexandru Bărbat” Victoria şi Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă, ca 
urmare a reevaluării. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 14 

voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.64 
 
Proiect de Hotărâre nr.7 – cu privire la aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de comodat nr.1270/10RC/03.02.2015 încheiat între oraşul Victoria şi Clubul 
Sportiv Chimia Oraș Victoria,  cu privire la modificarea şi completarea, anexei nr.1 privind 
bunurile aparţinând domeniului public al orașului Victoria, ca urmare a reevaluării. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 14 

voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.65 



Proiect de Hotărâre nr.8 - cu privire la aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul nr.9838/107RC/31.08.2015 de  delegarea gestiunii serviciului public de 
alimentare cu apă şi canalizare încheiat între oraşul Victoria şi SC Victoria Parc Industrial 
SRL cu privire la modificarea și completarea Anexei 1  pentru unele bunuri de domeniul 
public ca urmare a reevaluării. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 14 

voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.66 
 
Proiect de Hotărâre nr.9 - Cu privire la aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de dare în folosinţă gratuită bunuri proprietate publică 
nr.3414/39RC/07.04.2010 încheiat între orașul Victoria și  Asociaţia Intercomunitară Eco 
Sistem Victoria cu privire la modificarea şi completarea titlului contractului, a pct.3.1, 3.2 și 
3.3- Cap.3-Obiectul contractului, a anexei nr.1 privind bunurile aparţinând domeniului 
public al orașului Victoria date în administrare- folosinţă gratuită către Asociaţia 
Intercomunitară Eco Sistem Victoria, ca urmare a reevaluării acestora și introducerea 
anexei nr.2 – bunuri din domeniul privat. 

 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. consilier Badea Costică – aș vrea să întreb executivul de ce să dăm în 

administrare gratuită și de ce nu s-ar putea percepe o taxă având în vedere că este o 

societate care ar putea obține beneficii. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – așa cum spune titlul proiectului noi nu dăm unei 

societăți, noi dăm Asociației Intercomunitare, ADI-ul a luat naștere ca urmare a unui 

proiect de deșeuri, bunurile date în administrare au fost achiziționate din fonduri 

nerambursabile, ele au intrat în contabilitatea noastră dar sunt bunurile asociației. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în acest proiect este vorba doar de reevaluarea 

bunurilor date in administrare. 

Dl. consilier Badea Costică – înteleg dar de ce să dau gratuit terenul și tot. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – ADI-ul a fost cea care a aplicat și conform 

statutului și a hotărârilor consiliului local prin care s-a delegat gestiunea, ei 

gestioneaza. 

Dl. consilier Badea Costică – credeți că dacă s-ar solicita o taxă ar fi ilegală? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – având în vedere că sunt 7 UAT-uri membre și 

bunurile se folosesc în comun s-ar putea să apară probleme. 

Dl. consilier Badea Costică – eu propun să plătească o sumă pentru folosintă. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – nu face obiectul acestui proiect, noi nu 

modificăm contractul, se modifică doar valoarea bunurilor ca urmare a reevaluării, 

propunerea dvs. poate face obiectul unui alt proiectc de hotărâre. 

Dl. consilier Badea Costică – am înțeles. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 13 

voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.67 



 
Proiect de Hotărâre nr.10 -Cu privire la aprobarea întocmirii unui raport de evaluare 
pentru  un nr.de 1 apartament  din fondul locativ de stat, bunuri administrate de Consiliul 
Local Or.Victoria în vederea vânzării acestuia către actualul chiriaş. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 14 

voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.68 

Proiect de Hotărâre nr.11- Cu privire la aprobarea dării în folosinţă gratuită către 
Asociaţia Intercomunitară Eco Sistem Victoria, a unor bunuri din domeniul privat – obiecte 
de inventar- „containere plastic și europubele” și care se vor folosi pentru dotarea 
punctelor de colectare a deșeurilor menajere de pe raza UAT Victoria. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

Dl. consilier Lup Alexandru – pentru că au început să fie tot felul de proiecte 

de hotărâri cu Eco Sistemul și pentru că acum câteva luni s-a dat o hotărâre cu privire 

la retragerea noastră, la prima discuție am căzut de acord cu toții că fiind la început 

vom face să fim de acord și pe parcurs vom vedea unde nu este bine să corectăm. 

Cred că a sosit momentul să avem o discuție serioasă în consiliul local pe 

această problemă, ce anume dorim să facem, cum anume și care sunt pașii de urmat, 

pentru că riscăm să pățim ca și cu Parcul Industrial. Pașii care ii facem trebuie să fie 

rezultatul unei strategii, pentru că lucrurile nu mai funcționează bine.  

D-na viceprimar Bratu Cristina- noi avem o strategie la nivel local pe 

deșeuri dar strategia noastră locală face parte din strategia județeană, noi suntem 

membri în ADI ISO Brașov, aceștia prin Consiliu județean aplică o strategie unitară 

la nivel județean și la acest moment se scriu proiecte și se vor accesa fonduri pentru 

inchiderea de depozite neconforme, pentru dotare și deschiderea unui depozit la nivel 

de județ. 

Dl. consilier Lup Alexandru – eu mă refeream la Eco Sistem din moment ce 

veniți cu tot felul de proiecte de hotărâri, haideți să știm și noi, nu am hotărât dacă 

facem serviciu public sau ce facem. 

D-na viceprimar Bratu Cristina –legat de serviciul public s-au făcut 

demersuri atât la prefectură cât și la minister să vedem dacă putem angaja personal și 

s-a spus că nu putem, iar legat de Ecosistem până când se va implementa strategia 

județeană, până când se va scrie proiectul, noi am obținut avizele pe SF-ul pentru 

inchidere pe care-l predăm consiliului județean. 

Dl. consilier Lup Alexandru – eu nu sunt de acord să mai mergem în 

continuare așa, hai să le dăm 10 containere...., așa am făcut și cu Parcul Indistrial. 

Ultima discuție serioasă a fost că nu ne mai putem înțelege cu ceilalți membrii, 

ne sufocă cu deșeuri, nu plătesc, haideți să ne retragem. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – în ADI s-a discutat, s-au stabilit majorări 

de tarife, s-a stabilit să achizitioneze containere și să se colecteze selectiv. 

 



Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 11 

voturi pentru, niciunul împotrivă, 3 abţineri, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.69 
 
Proiect de Hotărâre nr.12- Cu privire la aprobarea trecerii în proprietate a terenului în 
suprafaţă de 165 mp înscris în CF 100792 nr.topo/nr.cad.94/15/4/2/3/2/1/1/3/2/8 în 
favorul d-lui Opriș Ioan cu domiciliul în str.Oltului nr.12 ca diferenţă de teren în condiţiile 
prevăzute de Ordinul Prefectului Judeţului Braşov nr.24/1992 poziţia nr.12, teren ce 
aparţin Statului Român.  
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 14 

voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.70 

 
Proiect de Hotărâre nr.13- cu privire la aprobarea asigurării continuității serviciului 
aferent Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de salubrizare a localităților 
membre ale Asociației Intercomunitară ”Eco Sistem Victoria pentru serviciile de salubrizare 
a localităților către SC Ecosistem Victoria SRL, nr.07/01.04.2013, cu modificările ulterioare, 
începând cu data de 01.04.2018. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 14 

voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.71 

 
Proiect de Hotărâre nr.14- Privind aprobarea implementării proiectului cultural  
Festivalului ”La noi la Victoria veniți !” 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

D-na viceprimar Bratu Cristina – nu am venit de la inceputul anului pentru că nu 

aveam o sumă fixă, am lucrat pe buget și avem 78.700 lei din care 50.000  am 

solicitat consiliului județean și 28.700 fonduri proprii, așa s-a procedat și anul trecut 

iar anul acesta pentru că Centenarul este in toate evenimentele și tema noastră va 

cuprinde  muzică populară, tradiții, se vor dezbate diverse subiecte. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 13 

voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.72 

 
Proiect de Hotărâre nr.15- Privind aprobarea implementării proiectului cultural  
Festivalul  de Folk ”ÎN INIMA TĂRII !” de către Casa de Cultură Victoria. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 



Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. consilier Badea Costică – vreau să intreb anul trecut de cine a fost făcută această 

acțiune? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – având în vedere că anul trecut festivalul nostru a 

avut un mare succes, Casa de cultură și-a propus să acceseze și ei pentru finanțare pe 

tema folkului. 

Dl. consilier Badea Costică – de ce nu l-ati organizat voi, nu să dăm bani la Casa de 

Cultură. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – nu se puteau accesa 2 proiecte, noi nu avem 

compartiment de cultură, în gereral se accesează de către case de cultură, ONG-uri, 

etc. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 13 

voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.73 
 

Proiect de Hotărâre nr.16-Cu privire la aprobarea încetării contractului 
nr.1864/22RC/30.01.2018 de constituire a superficie cu titlu gratuit pe o perioadă de 49 
de ani, asupra terenului în suprafaţă de 7.272 mp înscris în CF 100730 nr.cad.100730 
situat în Or.Victoria, str.Salcâmilor nr.2B, încheiat între Or.Victoria și Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Braşov, pentru construirea unui nr.de 2 case de tip 
familial. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. consilier Tabacu Traian – vreau să știu ce se întâmplă cu vechea clădire, 

vin persoane cu dizabilități? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – după cum vedeți acest proiect este că 

incetează contractul, pentru că noi am fost de acord să le dăm acel teren ei au demarat 

procedura de scriere proiect și accesare de fonduri, s-au blocat in momentul in care au 

constatat că modalitatea prin care au solicitat să li se dea terenul este cea eligibilă pe 

ghid. Singura modalitate este să inceteze contractul, să se treacă terenul din domeniul 

privat al localității în domeniul public și apoi în domeniul public al județului. Cei de 

la directia copilului si-au manifestat interesul să vină la ședință doar că am crezut că 

este mai bine să participe la ședinta în care se va dezbate trecerea in proprietatea 

județului. Este un proiect prin care casele de copii de acest tip trebuie inchise. 

Dl. consilier Lup Alexandru – eu nu sunt incântat de aceste proiecte, pentru 

că de 2 ani tot aprobăm diverse moduri și pentru că s-au cheltuit niste bani cu 

dezmembrările terenurilor, iar in al treilea rând nu sunt de acord să dau ce este al meu 

altuia. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – susținerea a fost că se creează niște locuri 

de muncă, care nu sunt puține, se discută de o strategie având în vedere problemele 

care sunt la centru, s-a luat decizia ca să fie mutați copii și să fie aduși alți beneficiari, 

din câte știu nu se știe ce fel de beneficiari vor fi, vor veni și vor comunica. 

Dl. consilier Stânea Timotei – dacă se inchide centrul ce rost mai are 

construirea căsuțelor. 



D-na viceprimar Bratu Cristina – asta spun, centrul nu se inchide , vor fi alti 

beneficiari, dar copii trebuie dezinstituționalizați și va fi această formă a caselor de 

tip familial. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 12 

voturi pentru, unul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.74 
 
Proiect de Hotărâre nr.17-Cu privire la aprobarea trecerii din domeiul privat în 
domeniul public a terenului în suprafață de 7.272 mp  înscris în CF 100730 nr.cad.100730, 
situat în Or.Victoria, str.Salcâmilor nr.2B. 
 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 12 

voturi pentru, unul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.75 
 
Proiect de Hotărâre nr.18- Cu privire la aprobarea încheierii unui contract de servicii între 
orașul Avrig și orașul Victoria pentru gestionarea câinilor fără stăpân. 

 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

D-na consilier Nițu Monica –având în vedere că proiectul a fost pe suplimentarea 

ordibnii de zi vă rog să acordați avizele în cadrul ședinței 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

 

D-na viceprimar Bratu Cristina – la Avrig există un centru de ecarisaj, 

costurile sunt cuprinse in modelul de contract, fata de alte oferte costurile sunt mai 

mici, din judet nu am găsit pe nimeni dispus și aici cu greu au fost de acord spunând 

că au problemele lor. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  cu 13 

voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.76 

 

D-na consilier Nițu Monica – deoarece la punctul –diverse nu avem solicită declar 

ședinta inchisă. 

 

 

                  PREȘEDINTE,                                             SECRETAR, 

                 NIȚU MONICA                        TOCOAIE GABRIELA LENUȚA 


